



Cora Wills – Chair - cawills@telus.net

Cora is passionate about tennis!

She lives in Vancouver, BC and plays at the Vancouver Lawn Tennis and Badminton Club. After retiring from teaching, Cora discovered the game of tennis. She played in her first tournament in 2002, and caught the bug! Since then she has spent her time on court learning to play the game, embracing the joy and heartbreak of competition, and enjoying the blessing of new found friendships. She has four Masters National titles, a bronze medal from the Individual World Championships in doubles, and has had the good fortune of being invited by Tennis Canada to compete at eighteen Masters World Team Championships, and to captain twelve of those teams. Cora has played an active role in Masters Tennis off the court as well. She has served on the ITF Masters Tour Player Advisor Panel since 2021. As the Secretary, Sponsorship Chair and finally President of the BC Senior Women’s Tennis Association she has worn “many hats” while helping to foster the enthusiasm for and growth of women’s tennis in BC. Cora is delighted and honoured to serve as the Masters Tennis Committee Chair working with the Committee to help Tennis Canada achieve its goals for Masters Tennis across Canada.

Cora Wills — présidente - cawills@telus.net

Cora est une passionnée de tennis !

Elle vit à Vancouver, en Colombie-Britannique, et joue au Vancouver Lawn Tennis and Badminton Club. Elle a découvert le tennis après avoir pris sa retraite de l’enseignement. Elle a participé à son premier tournoi en 2002 et a attrapé la piquûre ! Depuis, elle passe son temps sur le court à apprendre à jouer, à embrasser les joies et les peines de la compétition et à profiter de la bénédiction de nouvelles amitiés. Elle a remporté quatre titres canadiens, une médaille de bronze aux Championnats du monde individuels en double et a eu la chance d’être invitée par Tennis Canada à participer à dix-huit Championnats du monde par équipe de tennis des maîtres et d’être capitaine de douze de ces équipes. Cora s’investit également à l’extérieur des courts. Elle fait partie du comité consultatif des joueurs du circuit de tennis des maîtres de l’ITF depuis 2021. En tant que secrétaire, présidente du comité des commandites et présidente de la BC Senior Women’s Tennis Association, elle a porté « plusieurs chapeaux » tout en aidant à stimuler l’enthousiasme et la croissance du tennis féminin en Colombie-Britannique. Cora est ravie et honorée d’occuper le poste de présidente du Comité de tennis des maîtres et de travailler avec Tennis Canada pour l’aider à atteindre ses objectifs partout au pays.